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Besvarelse af spørgsmål nr. 1011 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1011 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 22. april 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
 
 
 
Peter Hummelgaard 

/ 
Maria Carlsson 
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Spørgsmål nr. 1011 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”På side 9 i redegørelsen om Rigsadvokatens opfølgning på 
oplysninger afgivet til Folketinget om anvendelse af 
beløbsgrænser i forbindelse med henlæggelse af sager om 
økonomisk kriminalitet, jf. REU alm. del - bilag 203, står der, at 
Københavns Politi ”ikke i de aktuelt gældende bemyndigelser i 
afdelingen for økonomisk kriminalitet er anført en beløbsgrænse 
på 500.000 kroner.” Vil ministeren redegøre for, om der 
tidligere har været en sådan?” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Rigsadvokaten, der har oplyst følgende: 
 

”Rigsadvokaten har anmodet Statsadvokaten i København om 
en udtalelse til brug for bidrag til besvarelse af spørgsmål 1011 
(Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg.  
 
Statsadvokaten i København har indhentet en udtalelse fra 
Københavns Politi til brug for besvarelsen af spørgsmål 1011 
(Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg. 
 
Statsadvokaten i København kan oplyse følgende: 
 

”Københavns Politi har oplyst, at det på baggrund af en 
søgning på tidligere gældende bemyndigelser, som er 
identificeret, og af den ansvarlige advokaturchefs 
hukommelse kan oplyses, at der heller ikke tidligere har 
været udstedt sådanne skriftlige bemyndigelser, som anført 
i spørgsmålet.”” 
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